
 

           Årnäs Båtklubb 
 

 Styrelsemöte Team  
 

Datum:  2022-12-04 
 

Plats: Team möte 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av vice ordförande Jan Fahlgren  
 
Närvarande på mötet  förkortas 

 
Torbjörn Hägnander  TH   
Bengt-Åke Johnsson  BÅJ  
Bosse Karlsson  BK 
Lars Jerkrot   LJ 
Jan Fahlgren  JFn 
Janne Folke  JF 
Johan Olofson  JO 
Thomas Algotsson  TA 

 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

 

§3 
 
Till justeringsman: TH 

 

§4 
 

• Föregående styrelseprotokoll från 2022-09-27 gicks igenom och godkändes 
 

§5 
 

Nuläge i hamnen 
 

• Höga stubbar efteravverkning behöver åtgärdas. 



• Avfuktare i modulerna ansluten, frostvakt i toalettutrymme, glykol i 
toalettstolar, varmvattenberedare tömd och avstängd. 

 

§6 
 

Ekonomi 
 

Ekonomi 2022-11-30 
Företagskonto                                      61562,80:- 

Investeringskonto                            160 045,28:- 

Handkassa                                                    7260:- 

                                                             228868,08:-  

Inkomster husbilar 924st                      166465:- .  

Gästbåtar 7st                                               1260:-    

Utgifter. 

Hyra maskiner betalt                                 5512:- 

Pålning                                                         4825:- 

Underhåll Hamnen                              80541,46:- 

Ställ platser                                           52356,45:-. 

Kommande utgifter December 

Gräsklippning                                              8625:- 

El 2022 ????????????????????????????????? 

Fodringar                                              ca: 25000:- 

Kommentar. 

Vad jag ser så får vi dra åt svångremmen ordentligt. 

Med dom utgifter vi drar på oss så kommer vi inte att klara av att få ihop ekonomin vid ett 

bygge. Vi får verkligen tänka två gånger innan vi sätter i gång dyra projekt. 

Vi måste ta höjd för en elkostnad på 50 – 60` kr. (glädjande att elkostnaden för 2022 

stannade på 45 900 kr dvs. 2,06 kr/kWh) 

 

§7 
 

Pågående elarbeten 
 

• Byte av eltavla i klubbhuset 

 
§8 
 

Egen elanslutning Ellevio 
 

• LJ undersöker med Ellevio kostnaden för egen elanslutning. PRIO 
 

§9 
 

Båtplatser  
 

• Fyra stora platser lediga.  



§10 
 

Gråvattentömning 
 

• Beslutades att vi avvaktar permanent lösning för gråvattentömning 
 

§11 
 

Nimbusprojektet 
 

• Björn Olsen har meddelat att han inte i vinter har ekonomiska möjligheter att 
riva kranen och därmed ingen gjutning av platta.  
 

        §12 
 

Djupet vid båtplatserna 
 

• Sten utanför gästbryggan måste plockas upp då den vid det låga 
vattenståndet medför problem. 

 

• Problem med djupet vid vissa båtplatser vid det låga vattenståndet.  
 
 

§13 
 

Beslutsloggen 
 

• Beslutsloggen är endast till för planering av styrelsens interna arbete och 
ligger därmed som en egen inloggning. 

 
 

§14 
 

Bygglovsärendet 
 

• Inget nytt att rapportera.  
 

§15 
 

Modulerna 
 

• Vid inspektion konstaterades att modulerna är i bra skick. Ingen försämring. 

• Avfuktare fungerar och är ansluten. 

• Vi väntar med beslut om eventuell försäljning av modulerna tills vi har fått 
besked från Miljödomstolen om överklagan på bygglovet. 
 

 



§16 
 

Möte med Ekman 
 

• Ännu inget informellt möte genomfört.  
 

§17 
 

Ärenden till valberedningen 
 

• Som det ser ut i dagsläget kommer ordförande och sekreterare saknas   
 

§18 
 

Inför årsmötet 
 

• Planeringen tas vid styrelsemöte i januari 
 
 

§19 
 

Övrigt 
 

• TH meddelade att hamnvärden ”Katrin” sen tidigare styrelsebeslut erhållit 
15´kr för utfört arbete. 

 

§20 
 

Nästa styrelsemöte 15: jan. 2023 15.00 hos JFn 

 
§21 

 
Vice ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 

 
 

 
Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
  ___________________________________  


